

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/1968

31 January 1963

Limited Distribution

---

Original: English

EXPORT OF POTATOES TO CANADA

During the twentieth session, the CONTRACTING PARTIES established a Panel to examine, in accordance with the provisions of paragraph 2 of Article XXIII, the question submitted by the United States concerning the application of value for duty on potatoes under the Canadian Customs Act on 16 October 1962. The report of the Panel (L/1927) was adopted by the CONTRACTING PARTIES at their meeting on 16 November 1962.

The Canadian Government has now advised the secretariat as follows:

"The Minister of National Revenue has ordered that the value for duty prescribed on fresh potatoes in their natural state, as set forth in memorandum D46-9 of 15 October 1962, be cancelled, effective on entries on and after 2 January 1963."

---

EXPORTATION DE POMMES DE TERRE A DESTINATION DU CANADA

Lors de la vingtième session, les PARTIES CONTRACTANTES avaient institué un groupe spécial chargé d'examiner, conformément aux dispositions de l'article XXIII, paragraphe 2, la question soulevée par le gouvernement des Etats-Unis au sujet de la fixation forfaitaire de la valeur en douane des pommes de terre avec effet à compter du 16 octobre 1962 en vertu de la loi canadienne des douanes. Les PARTIES CONTRACTANTES ont adopté le rapport du Groupe spécial (L/1927) à leur séance du 16 novembre 1962.

Le gouvernement canadien vient d'adresser au secrétariat la communication suivante:

"Le ministre du Revenu national a pris un arrêté annulant l'évaluation en douane forfaitaire des pommes de terre fraîches à l'état naturel prescrite dans le mémorandum D46-9 du 15 octobre 1962; l'arrêté est applicable aux importations déclarées à compter du 2 janvier 1963."